
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 31. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 445
Vil ministeren oplyse, om der 22. november 2016, da der for anden gang på
et år blev konstateret skimmelsvamp på asylcentret Kongelunden, ikke andre
steder i asylsystemet var ledig kapacitet eller bufferkapacitet, som ville mulig-
gøre en flytning af Kongelundens beboere til andre centre (der henvises til ar-
tiklen ”Røde Kors trak medarbejdere ud af bygning med skimmelsvamp i asyl-
center, mens beboere må blive”, Information, 31. januar 2017)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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